

ကန့်သတ်

ဒုတိယအကြိမ် ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် (၁၈)ကြိမ်မြောက်ပုံမှန်အစည်းအဝေး စတုတ္ထနေ့ (၂၀.၂.၂၀၂၀)ရက်နေ့တွင် ဒေသန္တရစီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာငွေအရအသုံးဆိုင်ရာစိစစ်ရေး ကော်မတီမှ ၂၀၁၉-၂၀၂၀ ခု၊ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ရှမ်းပြည်နယ်၏ ဖြည့်စွက်ခွင့်ပြုငွေစာရင်း နှင့်စပ်လျဉ်း၍ လွှတ်တော်သို့ စိစစ်သုံးသပ်တင်ပြခြင်း

ဥက္ကဋ္ဌ။ အစီအစဉ်အရ ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် ဒေသန္တရစီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာငွေ အရအသုံးဆိုင်ရာစိစစ်ရေးကော်မတီမှ စိစစ်သုံးသပ်တင်ပြဖို့ ဖိတ်ခေါ်ပါတယ်။

ဦးခင်မောင်တင့်၊ ဥက္ကဋ္ဌ၊ ဒေသန္တရစီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာငွေအရအသုံးဆိုင်ရာစိစစ်ရေး ကော်မတီ။ အားလုံးပဲမင်္ဂလာပါခင်ဗျား။ လေးစားအပ်ပါသော ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌကြီး နှင့်တကွ ရှမ်းပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ဝန်ကြီးများ၊ ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်များ အားလုံး မင်္ဂလာအပေါင်းနှင့် ပြည့်စုံကြပါစေကြောင်း ရှေးဦးစွာဂါရဝပြု အပ်ပါတယ်။ ကျွန်တော်ကတော့ တာချီလိတ်မြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂)မှ ပြည်နယ် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် ဒေသန္တရစီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာငွေအရအသုံး ဆိုင်ရာစိစစ်ရေးကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးခင်မောင်တင့် ဖြစ်ပါတယ်။ ယနေ့ကျင်းပသည့် ဒုတိယအကြိမ် ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် (၁၈)ကြိမ်မြောက်ပုံမှန်အစည်းအဝေး၌ ရှမ်းပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့မှ တင်သွင်းထားသည့် ၂၀၁၉ -၂၀၂၀ ခု၊ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ရှမ်းပြည်နယ်၏ ဖြည့်စွက်ခွင့်ပြုငွေစာရင်းအပေါ် ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် ဒေသန္တရစီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာငွေ အရအသုံးဆိုင်ရာစိစစ်ရေးကော်မတီက စိစစ်သုံးသပ်တင်ပြသည့် အစီရင်ခံစာကို တင်ပြ ဖတ်ကြားသွား မှာဖြစ်ပါတယ်။

နိဒါန်းအနေနဲ့ ဒုတိယအကြိမ် ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် (၁၈)ကြိမ်မြောက်ပုံမှန် အစည်းအဝေး (ပထမနေ့) (၁၇.၂.၂၀၂၀)ရက်နေ့၌ ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ တင်သွင်းသည့် ၂၀၁၉ -၂၀၂၀ခု၊ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ရှမ်းပြည်နယ်၏ ဖြည့်စွက်ခွင့်ပြုငွေစာရင်းအပေါ် နည်းဥပဒေ ၆၅ နှင့်အညီ ကော်မတီအစည်းအဝေးကို (၁၉.၂.၂၀၂၀)ရက်နေ့တွင် ပြည်နယ်လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ဌာနဆိုင်ရာများနှင့် တွေ့ဆုံညှိနှိုင်းဆွေးနွေးကာ နည်းဥပဒေ ၆၆ နှင့်အညီ အစီရင်ခံစာ ပြုစုတင်ပြသွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

လေ့လာတွေ့ရှိချက်

၂၀၁၉- ၂၀၂၀ ခု၊ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ရှမ်းပြည်နယ်၏ ဘဏ္ဍာငွေအရအသုံးဆိုင်ရာ ဥပဒေကို (၂၀၁၉ ခုနှစ်၊ ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော်ဥပဒေအမှတ် ၃ ။) ဖြင့် ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော်မှ (၂၀.၉.၂၀၁၉) ရက်နေ့တွင် အတည်ပြုပြဋ္ဌာန်းခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါတယ်။

ကန့်သတ်

၂

၂၀၁၉- ၂၀၂၀ ခု၊ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွက် ဖြည့်စွက်ခွင့်ပြုငွေတောင်းခံသည့် ဌာန(၁၉)ခု မှာ သာမန်အသုံးစရိတ်အဖြစ် ကျပ် ၃.၀၁၄ ဘီလီယံ ၊ ငွေလုံးငွေရင်းအသုံးစရိတ်အဖြစ် ကျပ် ၁၇.၃၁၉ ဘီလီယံ၊ စုစုပေါင်းကျပ် ၂၀.၃၃၃ ဘီလီယံ တောင်းခံထားသည်ကို တွေ့ရှိရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ သာမန်အသုံးစရိတ်အနေဖြင့် လစာ၊ စရိတ်ချီးမြှင့်ငွေ၊ ခရီးစရိတ်၊ ပစ္စည်းများ ဝယ်ယူခြင်း၊ ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းတို့အတွက် ကုန်ကျစရိတ်နှင့် လုပ်အားခ၊ ဓာတ်ဆီ/ စက်ဆီ၊ ပြင်ဆင် ထိန်းသိမ်းရေးစရိတ်၊ ပညာရေးနှင့် လူမှုရေး အသုံးစရိတ်နှင့် ပင်စင် စသည့်ခေါင်းစဉ် များအတွက် တောင်းခံထားသည်ကို တွေ့ရှိရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ငွေလုံးငွေရင်းအနေဖြင့် တည်ဆောက်ရေး၊ စက်ပစ္စည်း၊ အခြားခေါင်းစဉ်များအောက်တွင် ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ ဖြစ်သည့် လမ်းတံတား ပြင်ဆင်ခြင်း၊ လျှပ်စစ်မီးရရှိရေး၊ ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ ကြီးကြပ် ဆောင်ရွက်သည့် ဌာနများ၏လုပ်ငန်းများတွင် စည်ပင်သာယာရေးဌာနအတွက် တောင်းခံထား သည်ကို တွေ့ရှိရမှာဖြစ်ပါတယ်။

၂၀၁၉- ၂၀၂၀ခု၊ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ပြုပြင်ပြီးခန့်မှန်းခြေစာရင်းမှာ ပြည်နယ်ချုပ်အနေဖြင့် ရငွေမှာ ကျပ် ၄၉.၀၄၈ ဘီလီယံ၊ အသုံးစရိတ်မှာ ကျပ် ၃၁၆.၃၂၉ ဘီလီယံ ဖြစ်၍ လိုအပ်ငွေမှာ ကျပ် ၂၆၇.၂၈၀ ဘီလီယံ ဖြစ်သည်ကို တွေ့ရှိရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ပြည်နယ်အတွက် ပြည်ထောင်စုမှထောက်ပံ့ငွေမှာ ကျပ် ၂၅၀.၆၈၉ ဘီလီယံ ဖြစ်သည့်အတွက် ထပ်မံထောက်ပံ့ ရန်လိုအပ်ငွေမှာ ကျပ် ၁၆.၅၉၀ ဘီလီယံ ဖြစ်တာကို တွေ့ရှိရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

စိစစ်သုံးသပ်ချက်

အောက်ပါအတိုင်း စိစစ်သုံးသပ်တွေ့ရှိရပါတယ်-

- (၁) ကော်မတီအစည်းအဝေးများတွင် ပြည်နယ်အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာများမှ အဆုံး အဖြတ်ပေးနိုင်သည့် တာဝန်ရှိပြည်နယ်မှူးများ ကိုယ်တိုင်တက်ရောက်ဖြေရှင်း ဆောင်ရွက်ရန် အကြောင်းကြားခဲ့သော်လည်း အချို့ဌာနများအနေဖြင့် တက် ရောက်နိုင်ခြင်းမရှိသည်ကို စိစစ်တွေ့ရှိရပါတယ်။ နောင်လာမည့်အစည်းအဝေး များတွင် ပြည်နယ်မှူးအဆင့်ရှိ တာဝန်ရှိပုဂ္ဂိုလ်များမှတက်ရောက် ဖြေကြား ရှင်းလင်းပေးရန်လိုအပ်ခြင်း၊
- (၂) ဘတ်ဂျက်စိစစ်မှုများတွင် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များနှင့် ဌာန ဆိုင်ရာများ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု ပိုမိုအားကောင်းလာခြင်း၊

- (၃) သက်ဆိုင်ရာ ဌာနဆိုင်ရာများမှ ဖြည့်စွက်ခွင့်ပြုငွေ တင်ပြတောင်းခံရာတွင် စာရင်းဇယားများပြည့်စုံမှုမရှိသဖြင့် အသေးစိတ်စာရင်းဇယားများ ပူးတွဲတင်ပြ ပေးရန်လိုအပ်ခြင်း၊
- (၄) လွှတ်တော်ကတိကဝတ်ဖြစ်နေသော လုပ်ငန်းများအတွက် လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ဖြန့်ဖြူးရေးလုပ်ငန်းနှင့် ဆည်မြောင်းနှင့် ရေအသုံးချစီမံခန့်ခွဲရေးဦးစီးဌာန တို့တွင် ငွေရပ်ပြောင်းလဲမှုမရှိသော်လည်း ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းချက်အရ လုပ်ငန်း တည်နေရာ အနည်းငယ်ပြောင်းလဲပြင်ဆင်မှုဆောင်ရွက်ရန်လိုအပ်ခြင်း။

အကြံပြုချက်

အောက်ပါအတိုင်း အကြံပြုတင်ပြအပ်ပါတယ်-

- (၁) ဘဏ္ဍာငွေ အရအသုံးဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များ စိစစ်မှုပိုမိုအားကောင်းလာစေရန် ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော်ရုံးတွင် ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးမှုများဆောင်ရွက်ရန်၊
- (၂) ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့သည် ဒေသန္တရစီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာငွေအရအသုံး ဆိုင်ရာစိစစ်ရေးကော်မတီနှင့် တွေ့ဆုံညှိနှိုင်းရေးကို အလေးထားဆောင်ရွက် ရန်၊
- (၃) သက်ဆိုင်ရာဌာနများမှ လုပ်ငန်းစီမံကိန်းဆောင်ရွက်သည့် မြို့၊ ရွာများကို မှန်ကန်စွာရေးသားဖြည့်သွင်းပေးရန်၊
- (၄) ပြည်နယ်ဒေသဖွံ့ဖြိုးမှု ကြီးကြပ်ရေးရုံးအနေဖြင့် နယ်စပ်ဒေသနှင့် တိုင်းရင်း သားလူမျိုးများနေထိုင်သည့် မြို့နယ်များ၏ လုပ်ငန်းများကို ပိုမိုဦးစားပေး ဆောင်ရွက်ပေးရန်၊
- (၅) ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များမှ မေးမြန်းခဲ့သည့် မေးခွန်းများအပေါ် ကတိကဝတ်ပြုထားသည့် လုပ်ငန်းများကို ဦးစားပေးဆောင်ရွက်ရန်၊
- (၆) ပြည်နယ်ဒေသဖွံ့ဖြိုးမှုကြီးကြပ်ရေးရုံးအနေဖြင့် ပြည်နယ်၊ ခရိုင်၊ မြို့နယ်အဆင့် များတွင် လမ်း၊ တံတားလုပ်ငန်းများ စံသတ်မှတ်ချက်များနှင့် ရွေးချယ်သည့် အပိုင်း ဆောင်ရွက်ချက်များကို ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ

အားလုံး သိရှိနိုင်ရေးရှင်းလင်းတင်ပြသည့် အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲတစ်ရပ် ကျင်းပ နိုင်ရေး ဆောင်ရွက်ပေးရန်၊

- (၇) ဌာနများအနေဖြင့် ဘတ်ဂျက်များ တင်ပြတောင်းခံရာတွင် ပြည်သူ့ဘဏ္ဍာငွေ များ လေလွင့်ဆုံးရှုံးမှုများ မဖြစ်စေရေး အလေးထားဆောင်ရွက်ရန်၊
- (၈) အရအသုံးခန့်မှန်းခြေငွေစာရင်းများကို ဒေသန္တရစီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာငွေအရ အသုံးဆိုင်ရာစိစစ်ရေး ကော်မတီမှ အသေးစိတ်စိစစ်နိုင်ရန်အတွက် လွှတ်တော် အစည်းအဝေးများမစတင်မီ အနည်းဆုံး (၁၅)ရက် ကြိုတင်ပေးပို့ ဆောင်ရွက် ရန်။

တင်ပြချက်

ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ တင်သွင်းသည့် ဖြည့်စွက်ခွင့်ပြုငွေများမှာ ဌာနများအတွက် မဖြစ်မနေသုံးစွဲရမည့် အသုံးစရိတ်များဖြစ်ကြောင်း၊ ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများအတွက် သုံးစွဲရန်ဖြစ်ခြင်းတို့ကြောင့် ၂၀၁၉- ၂၀၂၀ခု၊ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွက် ဖြည့်စွက်ခွင့်ပြုငွေ သာမန်အသုံးစရိတ် ကျပ် ၃.၀၁၄ ဘီလီယံ၊ ငွေလုံးငွေရင်းအသုံးစရိတ် ကျပ် ၁၇.၃၁၉ ဘီလီယံ၊ စုစုပေါင်း ကျပ် ၂၀.၃၃၃ ဘီလီယံအား ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော်မှ အတည်ပြုပေးပါရန် လေးစားစွာတင်ပြအပ်ပါတယ်။ အားလုံးကိုကျေးဇူးတင်ပါတယ်။

ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ တင်သွင်းခဲ့သော ရှမ်းပြည်နယ်ဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေတွင် ပါဝင်သော ဌာန/ အဖွဲ့အစည်းများ၏ ၂၀၁၉- ၂၀၂၀ ခု၊ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ဖြည့်စွက်ခွင့်ပြုငွေစာရင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ဝင် ဝန်ကြီးမှ ဆွေးနွေးရှင်းလင်းခြင်းနှင့် လွှတ်တော်၏ အဆုံးအဖြတ်ရယူခြင်း။

ဥက္ကဋ္ဌ။ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များခင်ဗျား။ ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရ အဖွဲ့မှ တင်သွင်းခဲ့သော ရှမ်းပြည်နယ်ဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေတွင်ပါဝင်သော ဌာန/ အဖွဲ့အစည်းများ ၏ ၂၀၁၉- ၂၀၂၀ ခု၊ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ဖြည့်စွက်ခွင့်ပြုငွေစာရင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရှမ်းပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့ဝင် စီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးက ပြန်လည်ရှင်းလင်းဖို့နှင့် ဖြည့်စွက်ခွင့်ပြုငွေ စာရင်းများအား လွှတ်တော်မှ အတည်ပြုပေးနိုင်ရေးအတွက် တင်ပြဖို့ ဖြစ်ပါတယ်။

ဦးစိုးညွန့်လွင်(ခ) ဦးစိုးကြီး၊ စီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီး။ ဒီကနေ့ကျင်းပ

ပြုလုပ်တဲ့ ဒုတိယအကြိမ် ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် (၁၈)ကြိမ်မြောက်ပုံမှန်အစည်းအဝေး (စတုတ္ထနေ့)သို့ တက်ရောက်လာကြတဲ့ ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌနှင့်တကွ ပြည်နယ် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များအားလုံး မင်္ဂလာအပေါင်းနှင့် ပြည့်စုံကြပါစေလို့ ဆုတောင်း မေတ္တာပို့သအပ် ပါတယ်။

၂၀၁၉- ၂၀၂၀ ခု၊ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ရှမ်းပြည်နယ် ဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေတွင်ပါဝင်သော ဌာန/ အဖွဲ့အစည်းများ ဖြည့်စွက်ခွင့်ပြုငွေ တောင်းခံမှုအခြေအနေများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရှမ်းပြည်နယ် လွှတ်တော်က ဆွေးနွေးအတည်ပြုပေးနိုင်ရေးအတွက် (၁၇-၂-၂၀၂၀) ရက်နေ့တွင် ရှမ်းပြည် နယ်လွှတ်တော် (၁၈)ကြိမ်မြောက်ပုံမှန်အစည်းအဝေး (ပထမနေ့)တွင် တင်သွင်းခဲ့ပြီးဖြစ်ပါ တယ်ခင်ဗျား။ ရှမ်းပြည်နယ်ဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေတွင်ပါဝင်သောဌာန/ အဖွဲ့အစည်းများ၏ ယခင်နှစ် ဖြည့်စွက်ခွင့်ပြုတောင်းခံသည့် အခြေအနေကိုလည်း အနည်းငယ်ရှင်းလင်းတင်ပြလိုပါတယ်။

ပြီးခဲ့တဲ့ ၂၀၁၈- ၂၀၁၉ ခုနှစ်၊ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်ဖြည့်စွက်ခွင့်ပြုငွေတောင်းခံမှုအခြေအနေ ကို ပြန်ကြည့်မယ်ဆိုလျှင် ရငွေပိုင်းအနေနဲ့ ပြုပြင်ပြီးခန့်မှန်းခြေမှာ ၄.၄၇၈ ဘီလီယံ ရှိသော်လည်းပဲ ၂၀၁၉- ၂၀၂၀ ခု၊ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်မှာတော့ ရငွေအနေနဲ့ကျပ် ၃.၇၄၃ ဘီလီယံသာ ရရှိခဲ့ပါတယ်။ အသုံးစရိတ်ပိုင်းအနေနဲ့ ၂၀၁၈-၂၀၁၉ ခု၊ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်မှာဖြည့်စွက်ခွင့်ပြုငွေ တောင်းခံမှုကို ပြည်နယ်လွှတ်တော်က ၁၇ ဘီလီယံဖြင့် အတည်ပြုခဲ့ပြီး Draft Proposal အကြမ်းကို ပြည်ထောင်စုသို့တင်ပြခဲ့ရာ အရအသုံးခန့်မှန်းခြေငွေစာရင်းများ ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးပွဲ တွင် ဒုတိယသမ္မတမှ ကျပ် ၉ ဘီလီယံစိစစ်လျော့ချခဲ့သဖြင့် ကျပ် ၈.၂၆၇ ဘီလီယံသာ ရရှိခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။

ယခုနှစ်မှာတော့ ၂၀၁၉- ၂၀၂၀ ခုနှစ်၊ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်မှာ ဖြည့်စွက်ခွင့်ပြုငွေ တောင်းခံမှု ကျပ် ၂၀.၃၃၄ ဘီလီယံဖြင့် ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော်ကို တင်ပြခဲ့ပါတယ်။ အဆိုပါ ဖြည့်စွက် ခွင့်ပြုငွေတောင်းခံမှုအား ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော်ကအတည်ပြုပါက ဒုတိယသမ္မတ၊ ဘဏ္ဍာရေး ကော်မရှင်တို့ကို ဆက်လက်ပြီးတော့ ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ တင်ပြရမှာဖြစ်ပါတယ်။ ပြည်ထောင်စုက စိစစ်ဖြတ်တောက်မှုမရှိခြင်း၊ ဒါမှမဟုတ်လည်း စိစစ်ဖြတ်တောက်မှု ရှိခြင်း ဒါမှမဟုတ် ယခုတင်ပြတဲ့အတိုင်း အတည်ပြုနိုင်တဲ့ အခြေအနေလည်းရှိနိုင်ပါတယ်။ ရှမ်းပြည်နယ် လွှတ်တော်သို့ တင်ပြခဲ့တဲ့ ရှမ်းပြည်နယ်ဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေတွင်ပါဝင်သော ဌာန/

အဖွဲ့အစည်းများ၏ ဖြည့်စွက်ခွင့်ပြုငွေတောင်းခံမှုစာရင်းများကို ၁၉-၂-၂၀၂၀ ရက်မှာကျင်းပ ပြုလုပ်တဲ့ ဖြည့်စွက် ခွင့်ပြုငွေတောင်းခံမှုနှင့် ပတ်သက်ပြီး လွှတ်တော်ဆိုင်ရာကြားနာပွဲမှာ ဒေသန္တရစီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာငွေအရအသုံးဆိုင်ရာ စိစစ်ရေးကော်မတီနှင့် ရှမ်းပြည်နယ် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များက ဖြည့်စွက်ခွင့်ပြုငွေတောင်းခံထားတဲ့ ဌာန/ အဖွဲ့အစည်း (၁၉)ဖွဲ့နှင့် ဖြည့်စွက်ခွင့်ပြုငွေ တောင်းခံမှုစာရင်းများကို ကျွန်တော်တို့ ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးခဲ့ ပါတယ်။ အဲလိုလုပ်တဲ့အခါမှာ ဘဏ္ဍာရေးအရအသုံးဆိုင်ရာ ကော်မတီအနေနဲ့ တညီတညွတ်တည်း ဒါဟာ Draft Proposal ဖြစ်တဲ့အတွက် ပြည်ထောင်စုကကျလာတဲ့ Ceiling Figure ပေါ်မှာမူတည်ပြီးတော့ စိစစ်ဖြတ်တောက်ပြီး ကျွန်တော်တို့ ပြန်လည် ဆွေးနွေးကြမယ်ဆိုပြီး သဘောတူညီချက်ရရှိခဲ့ပါတယ်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ ဒေသန္တရစီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာငွေအရအသုံးဆိုင်ရာစိစစ်ရေးကော်မတီမှ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ စိစစ်ပြီးဖြစ်သည့်၊ ညှိနှိုင်းပြီးဖြစ်သည့် ဌာန/ အဖွဲ့အစည်းများ ၏ဖြည့်စွက်ခွင့်ပြုငွေအဖြစ် ထပ်မံတောင်းခံထားတဲ့ သာမန်အသုံးစရိတ် ကျပ် ၃.၀၁၄ ဘီလီယံ နှင့်ငွေလုံးငွေရင်းအသုံးစရိတ် ကျပ် ၁၇.၃၂၀ ဘီလီယံ၊ စုစုပေါင်းအသုံးစရိတ် ကျပ် ၂၀.၃၃၄ ဘီလီယံအား ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌကြီးမှတစ်ဆင့် ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော်သို့ တင်သွင်းပြီး အတည်ပြုပေးနိုင်ပါရန် လေးစားစွာတင်ပြအပ်ပါတယ်ခင်ဗျား။ အားလုံးကို ကျေးဇူးတင်ပါတယ်။

ဥက္ကဋ္ဌ။ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များခင်ဗျား။ ဒုတိယအကြိမ် ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် (၁၈)ကြိမ်မြောက်ပုံမှန်အစည်းအဝေး၌ ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ တင်သွင်းခဲ့သည့် ရှမ်းပြည်နယ်ဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေတွင်ပါဝင်သော ဌာန/ အဖွဲ့အစည်းများ၏ ၂၀၁၉- ၂၀၂၀ ခု၊ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ဖြည့်စွက်ခွင့်ပြုငွေစာရင်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ အတည်ပြုရန် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များမှ သဘောတူပါသလားခင်ဗျား။

(သုံးကြိမ်တိုင်တိုင်မေးပါသည်။လွှတ်တော်ကသဘောတူပါသည်။)

လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များက သဘောတူတဲ့အတွက် ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ တင်သွင်းခဲ့သည့် ရှမ်းပြည်နယ်ဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေတွင်ပါဝင်သော ဌာန/ အဖွဲ့အစည်းများ၏ ၂၀၁၉- ၂၀၂၀ ခု၊ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ဖြည့်စွက်ခွင့်ပြုငွေစာရင်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရှမ်းပြည်နယ် လွှတ်တော်က ဆုံးဖြတ်ထားသည့်အတိုင်း အတည်ပြုကြောင်း ကြေညာပါတယ်။